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Dank voor uw advies over de begroting 2019. We hebben gemerkt dat uw opmerkingen, 
constateringen en daaraan gekoppelde adviezen op heel veel vlakken in de richting liggen 
die we de laatste jaren met onze begroting zijn ingeslagen. In dat licht zien we uw advies dan 
vooral ook als een aanmoediging om op die ingeslagen weg verder te gaan. 
 
We zijn blij dat gezien wordt dat we proberen steeds beter en duidelijker de relaties te leggen 
tussen maatschappelijke effecten, de doelstellingen en de bijbehorende indicatoren. Dat zal 
nog een leerproces blijven. Het hele proces start immers met coalitieakkoorden of –
programma’s met daarin strategische doelstellingen, die in een begroting verder worden 
‘afgepeld’ naar resultaten die we daarvoor het volgende jaar willen boeken en welke 
maatschappelijke effecten dat (hopelijk) op gaat leveren. Uw conclusie dat we vaak blijven 
hangen in inspanningsverplichtingen en meer moeten toewerken naar resultaten nemen wij 
ter harte. 
 
Gesterkt door uw aanbevelingen zijn we ook dit jaar verder op zoek gegaan naar indicatoren 
die iets zinnigs zeggen over bereikte doelen, dan wel hoe de stand van zaken op een 
bepaald beleidsveld is.  
Zoals te verwachten bij met name de voorgeschreven indicatoren, zijn veel cijfers vaak wel 
een goede maar niet persé de beste indicator voor prestaties op een bepaald beleidsveld. 
Scores zijn vaak niet alleen een afspiegeling van het effect van gemeentelijk beleid en 
inspanningen, maar ook van factoren afhankelijk. Het is ons beter gelukt om indicatoren te 
vinden, we moeten echter (met de huidige beleidsdoelstellingen) de balans zoeken tussen 
beschikbare en informatieve cijfers en cijfers die goede indicatoren opleveren.  
De ervaring die we daarmee opdoen moet ons ook gaan helpen betere indicatoren te 
ontwikkelen die onze ambities tot uitdrukking brengen. 
 
 

 


